
 

 

 

Jaarverslag 2024 Stichting Klaarkampster Weeshuis. 

 
Samenstelling bestuur per 31 december 2024 
Caroline de Pee, voorzitter 
Frédérique Woltjer, secretaris 
Nathan Hornstra, penningmeester 
Gerard Koopmans, rentmeesterzaken 
Denis Brull algemeen / projecten / communicatie 

 
We hebben in 2024 een viertal vergaderingen gehad (4 maart, 17 juni, 24 september en 16 
december). Op 28 september hebben we aan een tweetal pachters een bezoek gebracht. 
Daarnaast hebben de bestuursleden verschillende bezoeken gebracht aan openingen van 
projecten waar we een financiële bijdrage aan hebben geleverd. Hier kunnen we niet altijd bij 
aanwezig zijn, maar soms lukt het wel en het wordt ook altijd gewaardeerd! Daarnaast 
onderhouden we contacten met verwante Stichtingen, bezoeken we interessante symposia en 
onderhouden we uiteraard contact met onze pachters. Eind 2024 hebben we al onze pachters 
weer een kerstkrans en kerstbrood gebracht. 

Doelstelling van de Stichting 

Na de sluiting van het Klaarkampster Weeshuis in 1954, zijn de bezittingen ondergebracht in de 
Stichting Klaarkampster Weeshuis. Het bestuur van de stichting beheert de gelden die door de 
eeuwen heen zijn verworven en die voornamelijk bestaan uit gronden in de huidige gemeente 
Waadhoeke. De netto-opbrengsten (inkomsten uit pacht) komen ten goede aan projecten/ 
initiatieven voor kinderen in onze gemeente. 

Pachters 

Naast het financieren van aanvragen is ook het goed zorgen voor de gronden van de Stichting 
een taak van de Stichting. Dat betekent in deze tijd ook kijken naar duurzaamheid van beheer en 
het stimuleren daarvan. Deze ontwikkelingen gaan momenteel erg snel in de maatschappij en de 
Stichting kan hier mogelijk ook stimulerend optreden. We hebben met elkaar gesproken om een 
deel van onze gronden te verpachten als kruidenrijk grasland, om de gronden te verbeteren en 
(bio)diverser te maken. Wij hebben bureau Part-Ner opdracht gegeven tot het doen van een 
nulmeting en een opdracht om de twee pachters te begeleiden bij het ontwikkelen van 
kruidenrijk grasland op de gepachte gronden. De nulmeting is inmiddels geweest en er worden 
op basis daarvan plannen van aanpak gemaakt voor beide kavels. Het pachtcontract is 



getekend, voor de duur van een jaar, met optie op verlenging met vijf jaar. Men moet zich melden 
bij de OBI (Open Bodem Index) en na de 1+5 jaar is het de vraag of dit traject het beoogde 
resultaat heeft opgeleverd. 

Net als in voorgaande jaren hebben we ook in 2024 goed contact onderhouden met onze 
rentmeester. Hij is ook met het bestuur mee geweest op pachtersbezoek. En daarnaast houdt de 
rentmeester zelf goed contact met alle pachters. 

ANBI Status 

De penningmeester heeft na de zomer een bijeenkomst van FIN bijgewoond waar gesproken is 
over het verwerven van de ANBI-status. Dit betekent dat het belang van het hebben van een 
eigen ANBI-status voor organisaties die bij ons een bijdrage aanvragen kleiner wordt. Maar het 
schept aan de kant van het bestuur van de Stichting een aantal verplichtingen zoals het 
publiceren van de resultatenrekening en het jaarverslag. De vermogensportefeuille hoeft 
overigens niet gepubliceerd te worden. In de tweede helft van 2024 zijn de voorbereidingen voor 
het verwerven van deze status getroffen. Op 16 april 2025 heeft de Belastingdienst de Stichting 
de ANBI-status verleend. 

Projecten 2024 

In 2024 hebben we vanuit de opbrengsten van de pacht aan diverse organisaties een subsidie 
verleend. Grootste subsidieontvanger betreft De Weekendschool Franeker. In maart hebben we 
het bestuur van de Weekendschool op bezoek gehad en gesproken over de gestegen kosten. Wij 
hebben naar aanleiding daarvan onze bijdrage tijdelijk verhoogd. In onze laatste 
bestuursvergadering van 2024 hadden we bezoek van een aantal vertegenwoordigers van Moes, 
met hen hebben we van gedachten gewisseld over een mogelijke bijdrage van de Stichting. 

Daarnaast hebben we verschillende activiteiten gesubsidieerd, variërend van een bijdrage aan 
een speeltuin tot een bijdrage aan het bevrijdingsfestival Fryslân. We merken dat steeds meer 
organisaties het fonds goed weten te vinden. 

Franeker, 23 juni 2025 
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